
PROTOKÓŁ Nr XXVI.2017

z XXVI sesji VII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu 
24 kwietnia 2017 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 14.00 – 18.15

W sesji uczestniczyło 14 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń – Radna Henryka Kapuścik.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GOPS                                                                                  - Aneta Maj-Desperak
- dyr. Gminnej Biblioteki Publicznej                                           - Renata Małyska-Pilśniak
- dyr. GOKSiR                                                                              - Małgorzata Izydorczyk 
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców (około godz. 14.30).  
8. Informacja na temat chorób zwierząt – spotkanie z powiatowym lekarzem weterynarii.
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2016.

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji za rok 2016.
11. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za rok 2016.
12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1)  ustalenia  regulaminu określającego niektóre  zasady wynagrodzenia  za  pracę  oraz  zasady 
przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia,  nagród  i  dodatków  socjalnych  nauczycielom 
zatrudnionym  w  oświatowych  jednostkach  organizacyjnych na  terenie  Gminy  Przystajń 
(Kierownik Referatu Oświaty),
2)  sprzedaży  w  drodze  bezprzetargowej  niezabudowanej  nieruchomości,  położonej 
w miejscowości Kuźnica Nowa, stanowiącej własność Gminy Przystajń (Inspektor M. Drynda),
3) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości (Inspektor M. Drynda),
4) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości (Inspektor M. Drynda),
5) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 40/5 oraz 41/5 
w m. Bagna (Inspektor M. Drynda),
6) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 42/1 oraz 43/1 
w m. Bagna (Inspektor M. Drynda),
7) przejęcia od Powiatu Kłobuckiego zadań w zakresie budowy chodnika w drodze powiatowej 
(Skarbnik Gminy),
8) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego (Skarbnik Gminy),
9) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2017 rok (Skarbnik Gminy),
10) zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2017-2024 (Skarbnik  
Gminy).
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13. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania Radnych.
14. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
15. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia  sesji  dokonała  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Przystajń, Radna  Henryka  Kapuścik. 
Powitała wszystkich obecnych na sali. 

A d 2
Przewodnicząca  Rady  Gminy stwierdziła  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  było 
12  Radnych.  Brak  Radnego  Jacka  Pilarza,  Radnego  Zenona  Piśniaka  i  Radnego  Remigiusza 
Wręczyckiego. 

A d 3
Przewodnicząca przedstawiła  Radnym propozycję  porządku obrad.  Poprosiła  w imieniu  Wójta 
o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  autopoprawki  do  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia 
regulaminu  określającego  niektóre  zasady  wynagrodzenia  za  pracę  oraz  zasady  przyznawania 
dodatków  do  wynagrodzenia,  nagród  i  dodatków  socjalnych  nauczycielom  zatrudnionym 
w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Przystajń i autopoprawki do nazwy 
projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości, 
położonej  w  miejscowości  Kuźnica  Nowa,  stanowiącej  własność  Gminy  Przystajń.  W  swoim 
imieniu  poprosiła  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Przystajń. 
Przewodnicząca zapytała  kto  jest  za  przyjęciem  porządku  obrad  z  autopoprawką  w  sprawie 
ustalenia  regulaminu  określającego  niektóre  zasady  wynagrodzenia  za  pracę  oraz  zasady 
przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia,  nagród  i  dodatków  socjalnych  nauczycielom 
zatrudnionym  w  oświatowych  jednostkach  organizacyjnych na  terenie  Gminy  Przystajń 
i  autopoprawki  do  nazwy  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  w  drodze  bezprzetargowej 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w miejscowości Kuźnica Nowa, stanowiącej własność 
Gminy Przystajń, która brzmiałaby następująco: projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze 
przetargu niezabudowanej nieruchomości, położonej w miejscowości Kuźnica Nowa, stanowiącej 
własność Gminy Przystajń i dodatkowego projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Wójta Gminy Przystajń w punkcie 12 podpunkt 11. 
Porządek obrad po zmianie został ustalony jednogłośnie (12 Radnych było za).
Dotarł Radny Jacek Pilarz i Radny Remigiusz Wręczycki. 

A d 4
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się 
z nim zapoznać. Dlatego poprosiła o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie (14 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące 
załącznik do protokołu. 
Wójt dopowiedział,  że  po weekendzie majowym będzie ogłoszony II  etap naboru na instalacje 
solarne,  pompy  ciepła  i  instalacje  fotowoltaiczne.  Ogłosimy  ten  nabór  na  naszej  stronie 
internetowej,  przez  sołtysów,  za  pomocą  gminnego  systemu  powiadomień  sms.  Chcielibyśmy 
zainstalować fotowoltaikę na ujęciach wody w Przystajni i  w Borze Zajacińskim i na budynku 
Urzędu  Gminy  Przystajń.  Mamy  nadzieję,  że  uda  nam  się  tę  fotowoltaikę  założyć  w  ramach 
oszczędności  na  naborze  dot.  instalacji  solarnych  –  etap  I.  W  ramach  oszczędności  z  RIT 
przekazano  nam  300 000,00  zł  na  zadania  wodociągowe.  Te  środki  będą  przeznaczone  na 
przebudowę  sieci  wodociągowej  na  ul.  40-lecia  PRL  w  Przystajni,  przebudowę  sieci  na 
ul. Targowej w Przystajni (tam gdzie był SKR) i instalacje dodatkowego zbiornika na ujęciu wody 
w Przystajni. Mamy problemy z ogrzewaniem Zespołu Szkół w Przystajni. W związku z tym mamy 
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plan zrobienia audytu energetycznego, żeby ustalić czy można tam zrobić pompy ciepła, bądź inne 
źródło  ogrzewania,  ponieważ  rocznie  spalamy  100  ton  węgla.  Przygotowujemy  projekt 
termomodernizacji  przedszkola  w  Przystajni.  Realizujemy  I  etap  przydomowych  oczyszczalni 
ścieków. W 2018 r. będziemy realizowali II etap. W ramach LGD chcielibyśmy: zmodernizować 
boisko  w  Przystajni  poprzez  budowę  boiska  treningowego;  zmodernizować,  rozbudować  plac 
zabaw  w  Przystajni;  zrobić  siłownię  zewnętrzną  w  Borze  Zajacińskim;  planujemy  wykonać 
modernizację remizo-świetlicy w Podłężu Szlacheckim i w Ługach-Radłach. Planujemy również 
wydać mapę Gminy Przystajń. Odnośnie drogi powiatowej przetarg dot. przebudowy ciągu dróg 
powiatowych nr 2052 S, nr 2054 S, nr 2053 S na odcinku Bór Zajaciński (Węzina) – Ługi-Radły –  
Bór Zajaciński – Wrzosy – Brzeziny – Przystajń, gmina Przystajń nie został jeszcze rozstrzygnięty. 
Dostaliśmy  maksymalne  dofinansowanie,  więc  będziemy  musieli  dołożyć  do  tej  drogi 
najprawdopodobniej ponad 400 000,00 zł. Być może będziemy musieli zrobić sesję nadzwyczajną. 
Radny Janusz Leśniak zapytał  o II  etap naboru na instalacje solarne,  fotowoltaiczne i  pompy 
ciepła. Chciałby wiedzieć coś więcej na ten temat.
Wójt odpowiedział, że będzie to dopiero nabór, a czy dostaniemy dofinansowanie to tego jeszcze 
nie wiemy. Najbliższy konkurs będzie ogłaszany we wrześniu 2017 r. Każdy może wejść do tego 
nowego projektu. Ten co ma solary, może składać wniosek na pompy ciepła lub fotowoltaikę. 
Radny  Janusz  Leśniak zapytał  skąd  wiemy,  że  będziemy mieli  oszczędności  z  tego  I  etapu 
instalacji solarnych. 
Wójt odpowiedział, że wynika to z przetargu.  
Radny Jan Sas zapytał czy jeżeli ktoś ma działalność gospodarczą to czy może założyć pompę 
ciepła, bądź fotowoltaikę z dofinansowaniem 85 %.
Wójt odpowiedział,  że  jest  to  program  dla  mieszkańców  indywidualnych.  Tam  gdzie  jest 
działalność gospodarcza nie można tego założyć. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  czy  będą  robione  jakieś  operaty 
szacunkowe jeśli chodzi o te instalacje. 
Wójt odpowiedział, że nie chciałby teraz w tym temacie więcej mówić, ponieważ w tym tygodniu 
dopiero będziemy mieli spotkanie i dopiero po nim będzie mógł powiedzieć coś więcej. 
Radny Edward Chamela zapytał, które wodomierze na Brzezinach będą wymieniane. 
Wójt odpowiedział, że te wodomierze będą wymieniane, które straciły legalizację. 
 
A d 6
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Oświaty,  Kultury i  Zdrowia  przedstawił  Przewodniczący 
Komisji – Radny Robert Bastrzyk.
Wójt  powiedział,  że  złożone  wnioski  oświatowe  przeszły  ocenę  formalną,  czekamy na  ocenę 
merytoryczną. 
Przewodnicząca  zapytała  czy  są  jakieś  uwagi  i  zapytania  do  sprawozdania  Komisji  Oświaty, 
Kultury i Zdrowia.
W związku z brakiem uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 7
Przewodnicząca zapytała czy mieszkańcy obecni na sali, mają jakieś zapytania.
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała czy był Pan Wójt na III kongresie 
organizowanym przez Śląski Związek Gmin i Powiatów.
Wójt odpowiedział, że nie był.
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  o  4  pojemniki  dot.  odpadów 
komunalnych czy będą,  ponieważ od 1 lipca 2017 r.  mają wejść w życie nowe przepisy.  Prace 
w Sukiennicach trzeba poprawić, ponieważ tynk w niektórych miejscach odpada. Czy nasza gmina 
posiada odcinki rur azbestowych. Czy powstaje u nas jakiś nowy punkt medyczny. 
Wójt  odpowiedział,  że  jeśli  chodzi  o  nowy punkt  medyczny to  jest  to  prywatna  przychodnia 
stomatologiczna.  Azbest  nie  jest  w  sieci  wodociągowej  tylko  na  wewnętrznym  przyłączu 
wodociągowym na  ul.  Targowej  w  Przystajni.  Tam są  też  duże  straty  wody,  więc  chcemy to 
wyeliminować. Właścicielem i inwestorem Sukiennic my nie jesteśmy tylko Parafia. Firma robiąca 
Sukiennice uzupełniła ubytki na Sukiennicach. Parafia w tym roku chce zrobić izolację. Jeśli chodzi 
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o  odpady  komunalne  to  w  przyszłym  roku  będziemy  podpisywali  nową  umowę.  Do  końca 
obowiązywania tej umowy, czyli do końca czerwca 2018 r. będziemy mieli 3 pojemniki.    
  
A d 8
Przewodnicząca powitała  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii  w  Kłobucku  dr  n.  wet.  Janusza 
Związka.
Powiatowy Lekarz Weterynarii w Kłobucku dr n. wet. Janusz Związek przedstawił informację 
na temat chorób zwierząt – przedstawił aktualną sytuację epizootyczną, na temat Grypy Ptaków, 
Afrykańskiego Pomoru Świń i LSD. W tej chwili grypa ptaków nam się uspokoiła. Na 24 kwietnia 
2017 r. stwierdzono łącznie 68 wystąpień przypadków wysoce zjadliwej grypy ptaków. 65 ognisk 
było u drobiu. Ptaki nadal nie powinny być karmione na zewnątrz, ponieważ karmienie ptaków na 
zewnątrz nie zostało jeszcze zniesione. Nieprzestrzeganie tego karmienia grozi mandatem.
Radny Józef Chrzestek powiedział, że Powiatowy Lekarz Weterynarii stwierdził, żeby nie dotykać 
padłego ptactwa. Gdzie to w takim razie zgłaszać. 
Powiatowy Lekarz Weterynarii  w Kłobucku dr n.  wet. Janusz Związek  odpowiedział,  żeby 
zgłaszać taką sytuację do gminy. 
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca podziękowała za przybycie. 

A d 9
Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka Pomocy Społecznej  za  rok  2016 przedstawiła 
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak – stanowi załącznik do protokołu. 
Wójt powiedział,  że  na  przyszły  rok  oczekiwałby  takiej  diagnozy,  charakteru  potrzeb  z  Pani 
Dyrektor GOPS strony. Chciałby się dowiedzieć jak się zmienia charakterystyka potrzeb. 
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha powiedział, że miał mamę przez 7 lat chorą i nikt się 
z  GOPS w Przystajni  nie  zgłosił  ani  razu  do  nich,  żeby udzielić  im pomocy,  mimo że  mamą 
opiekowała się osoba niepełnosprawna.
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak odpowiedziała,  że jest  jej  bardzo przykro,  że była taka 
sytuacja. 
Radny Jan Sas zapytał ile wynosi zasiłek stały. Ile razy w miesiącu te osoby muszą się zgłosić do 
GOPS w Przystajni.
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak odpowiedziała, że od 20,00 zł do 634,00 zł wynosi zasiłek 
stały. To zależy od osoby, która go uzyskuje. Zasiłek stały jest przelewany na konto. Co pół roku 
trzeba przeprowadzić wywiad z taką osobą, która pobiera ten zasiłek stały. 
Radny Jan Sas zapytał czy pracownicy GOPS są zapowiedziani na takie spotkania z tymi osobami. 
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak odpowiedziała,  że starają  się  jeździć  niezapowiedziani. 
Chyba, że z osobą nie można się spotkać, zastać jej w domu, to wtedy dzwonią do takiej osoby 
i umawiają się na wywiad. 
Radny Jan Sas zapytał czy pracownik GOPS nie mógłby pracować w 1 dzień dłużej np. do 18.00.
Dyrektor GOPS Aneta  Maj-Desperak odpowiedziała,  że  pracownicy pracują  w tych  samych 
godzinach co Urząd Gminy Przystajń. Nie może zmusić pracownika by pracował dłużej. 
Wójt powiedział,  że Radny Jan Sas uważa,  że takie osoby powinny czuć presję,  że ktoś może 
przyjechać później, np. o 18.00.
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak odpowiedziała, że pracownik w poniedziałek pracuje do 
godz. 17.00, ale do tej godziny musi wrócić na stanowisko pracy. 
Radny Zbigniew Marczak zapytał czy u nas była taka sytuacja, że o 500+ wystąpił ojciec i matka, 
bo słyszał, że były takie sytuacje. 
Dyrektor GOPS Aneta Maj-Desperak odpowiedziała, że u nas nie było takiej sytuacji. 

A d 10
Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Kultury  Sportu  i  Rekreacji  za  rok  2016 
przedstawiła  Dyrektor  GOKSiR  Małgorzata  Izydorczyk –  stanowi  załącznik  do  protokołu. 
Dyrektor  GOKSiR  poprosiła,  żeby  wziąć  pod  uwagę  również  obiekt  na  ul.  Bór  w  Przystajni 
odnośnie  nowych wniosków dot.  solarów i  fotowoltaiki.  Dożynki  planowane  są  na  3  września 
2017 r. 
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Radny Edward Chamela zapytał czy dożynki nie mogłyby być organizowane w sobotę. 
Dyrektor GOKSiR Małgorzata Izydorczyk odpowiedziała, że można się nad tym zastanowić. 

A d 11
Sprawozdanie z działalności  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  za rok 2016 przedstawiła  Dyrektor 
Gminnej Biblioteki Publicznej Renata Małyska-Pilśniak – stanowi załącznik do protokołu. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  o  1000  sztuk  woluminów 
zniszczonych i nieaktualnych – co znaczy nieaktualnych.
Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Renata Małyska-Pilśniak odpowiedziała, że książki 30, 
40 letnie, te które były nieaktualne zostały zniszczone.
Radny Jan Sas zapytał ilu czytelników przychodzi do biblioteki. 
Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Renata Małyska-Pilśniak odpowiedziała, że około 30 
osób  dziennie  przychodzi  do  biblioteki.  Starają  się  przyciągnąć  czytelników  do  biblioteki, 
organizują spotkania autorskie,  zachęcają  dzieci  do korzystania  z  biblioteki.  Mają literaturę dla 
uczniów szkół średnich, dla studentów i literaturę do poczytania. 
Wójt powiedział,  że  biblioteka  nie  zajmuje  się  tylko  wypożyczaniem  książek,  ale  również 
promowaniem czytelnictwa. Od 2017 r. Urząd Gminy Przystajń obie instytucje kultury obsługuje 
pod względem księgowym. Nie ma już osobnej księgowości. 
Przewodnicząca  powiedziała,  że Radni  z  przyjemnością  wysłuchali  te  sprawozdania,  ponieważ 
inicjatyw jest u nas wiele, za co serdecznie dziękuje. 

Ad 12
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

1.  ustalenia  regulaminu  określającego  niektóre  zasady  wynagrodzenia  za  pracę  oraz  zasady 
przyznawania  dodatków  do  wynagrodzenia,  nagród  i  dodatków  socjalnych  nauczycielom 
zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych   na terenie Gminy Przystajń  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały autopoprawki, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXVI.237.2017 w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego niektóre zasady wynagrodzenia za pracę oraz zasady przyznawania dodatków 
do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych nauczycielom zatrudnionym w oświatowych 
jednostkach  organizacyjnych na  terenie  Gminy  Przystajń jednogłośnie  (14  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

Radny Edward Chamela zwolnił się. 

2.  sprzedaży  w  drodze  przetargu  niezabudowanej  nieruchomości,  położonej  w  miejscowości 
Kuźnica Nowa, stanowiącej własność Gminy Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVI.238.2017  w  sprawie  sprzedaży 
w  drodze  przetargu  niezabudowanej  nieruchomości,  położonej  w  miejscowości  Kuźnica 
Nowa,  stanowiącej  własność  Gminy  Przystajń większością  głosów  (12  Radnych  za, 
1 Radny przeciw), w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za  głosowali: R.  Bastrzyk,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  Z.  Kmieć,  
Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Sas, W. Woźny, R. Wręczycki.
Przeciw głosował: J. Pilarz.

3. wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
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Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XXVI.239.2017 w sprawie  wyrażenia zgody na 
dokonanie zamiany nieruchomości jednogłośnie  (13 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki. 

4. wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XXVI.240.2017 w sprawie  wyrażenia zgody na 
dokonanie zamiany nieruchomości jednogłośnie  (13 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki. 

5.  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  40/5  oraz  41/5 
w m. Bagna

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XXVI.241.2017 w sprawie  wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 40/5 oraz 41/5 w m. Bagna jednogłośnie 
(13 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

6.  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  42/1  oraz  43/1 
w m. Bagna 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XXVI.242.2017 w sprawie  wyrażenia zgody na 
nieodpłatne nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 42/1 oraz 43/1 w m. Bagna jednogłośnie 
(13 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

7. przejęcia od Powiatu Kłobuckiego zadań w zakresie budowy chodnika w drodze powiatowej 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XXVI.243.2017 w sprawie przejęcia od Powiatu 
Kłobuckiego  zadań  w  zakresie  budowy  chodnika  w  drodze  powiatowej jednogłośnie 
(13 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

8. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłobuckiego

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
Skarbnik powiedziała, że 10 000,00 zł kosztuje ten podjazd. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XXVI.244.2017  w sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej dla Powiatu Kłobuckiego jednogłośnie (13 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki. 

9. zmian   w   budżecie   Gminy Przystajń na 2017 rok  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
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Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XXVI.245.2017  w sprawie  zmian w  budżecie 
Gminy  Przystajń  na  2017  rok jednogłośnie  (13  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym  przez 
podniesienie ręki. 

10. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2017-2024

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę Nr  XXVI.246.2017 w  sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2017-2024 jednogłośnie  (13  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.  

11. ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Przystajń

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha zapytał dlaczego tak mało Pan Wójt będzie miał tej 
podwyżki. Uważa, że Pan Wójt powinien dostać większą podwyżkę. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  XXVI.247.2017  w  sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Przystajń jednogłośnie (13 Radnych za) w głosowaniu jawnym 
przez podniesienie ręki.  

Wójt podziękował za udzieloną podwyżkę. 

Ad 13 i Ad 14
Przewodnicząca przeczytała pismo złożone przez mieszkańców Podłęża Szlacheckiego odnośnie 
dodatkowego przystanku. Zwróciła uwagę na to jak powinny być adresowane pisma, żeby wpłynęły 
do Rady Gminy Przystajń. 
Wójt odpowiedział, że na chwilę obecną kierowca szkolnego busa zatrzymuje się tam w sposób 
grzecznościowy. Od września 2017 r. będzie to już uregulowane w sposób formalny. 
Przewodnicząca przeczytała  pismo  dot.  zajęć  logopedycznych.  Poinformowała,  że  wszczęto 
postępowanie  nadzorcze  w sprawie  Uchwały Nr  XXV.229.2017 Rady Gminy Przystajń  z  dnia 
20  marca  2017 r.  w sprawie  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych i  gimnazjów do nowego 
ustroju  szkolnego  na  okres  od  1  września  2017  r.  do  31  sierpnia  2019  r.  i  Uchwały 
Nr XXV.230.2017 Rady Gminy Przystajń z dnia 20 marca 2017 r. w sprawie ustalenia kryteriów 
wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Przystajń. Przypomniała, 
że trzeba złożyć oświadczenia majątkowe za 2016 rok. 
Radny Józef Chrzęstek stwierdził, że patcherem to nie ma sensu robić dróg.
Wójt  odpowiedział,  że  w drugiej  połowie maja 2017 r.  rozstrzygniemy w jaki sposób zrobimy 
drogi.  W  uchwale  budżetowej  podjęliśmy  decyzję  o  nabyciu  płyty  rynku  w  Przystajni  za 
50 000,00 zł. Teraz będziemy mogli się z Księdzem skontaktować w sprawie zakupu tej działki. 
Ksiądz te 50 000,00 zł ze sprzedaży płyty rynku ma przeznaczyć na remont Sukiennic. Rozważamy 
możliwość rozebrania sceny na ul.  Bór w Przystajni,  na stadionie sportowym i  zakupem takiej  
mobilnej sceny, którą można rozłożyć i złożyć. 
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha powiedział, że trzeba się zastanowić jeśli robione są 
jakiekolwiek podwyżki nad tym jaką krzywdę robi się mieszkańcom, ponieważ mieszkańcy nie 
będę mogli dopiąć swoich budżetów domowych. 
Wójt powiedział,  że  jeśli  chodzi  o  wodę to  chcemy tylko  i  wyłącznie  finansować  to  zadanie. 
Amortyzujemy całą  sieć wodociągową.  Zabezpieczamy jedno ujęcie  wody i  drugie.  Zakładamy 
dodatkowy zbiornik, żeby mieć zabezpieczenie w razie awarii zbiornika. Stacja uzdatniania wody 
w Przystajni jest bardzo nowoczesna, ale i kosztowna.   
Radny Remigiusz Wręczycki powiedział, że GOKSiR ma problem z kosiarką i czy jest w planach 
zakup nowego sprzętu.
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Wójt odpowiedział, że w tym roku sprzęt będzie kupiony. 
Radny Robert Bastrzyk zapytał czy na tym boisku treningowym na ul. Bór w Przystajni będzie 
zrobione oświetlenie.
Sekretarz stwierdził,  że  na  chwilę  obecną  najbardziej  potrzebne  byłoby  zrobienie  dobrego 
nawodnienia boiska.  

Ad 15
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodnicząca  dokonała  zamknięcia  XXVI  sesji 
VII kadencji Rady Gminy Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                       
                                                                                             mgr Henryka Kapuścik
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